



4100 m²

Price 25.000€

ID:10270



Buy land in Crete in the village Frati, Rethymnon region

Sale of land in the mountain village of Frati. The total area of the land 4.100 m², the building permit is 100 m². On the land is growing olive grove (90 olive trees), which brings a rich annual harvest of olive oil. The plot is surrounded by mountains, close by all utilities: water, electricity and paved road.

In addition to this land, across the street from it, sold a small plot of 250 m², ideal for doing subsistence farming.

The plot in the village Frati will suit lovers of silence, tranquility, privacy and nature. At the same time, only 10 km is the village of Plaka, with good infrastructure, beaches of the Libyan Sea, a private diving school.

Distance from the sea - 15 km, to the nearest village of Plaka -10 km, to the city of Rethymnon 20 km.



Купить на Крите земельный участок в деревне Фрати, области Ретимно.

Общая площадь участка 4.100 м², разрешение на строительство жилого помещения – 100 м². На участке растёт оливковая роща (90 оливковых деревьев), которая приносит богатый ежегодный урожай оливкового масла. Участок расположен в окружении гор, рядом проходят все коммуникации: вода, электричество, а также асфальтированная дорога.

Дополнительно к этому участку, через дорогу от него, продается небольшой участок, площадью 250 м², идеально подходящий для ведения приусадебного хозяйства.

Расстояние до моря - 15 км, до ближайшего посёлка Плакья -10 км, до города Ретимно 20 км.